




Lluïsa Moret i Sabidó
Alcaldessa

Fa un any vivíem la Festa Major confinats a casa.

Poder tornar-la a celebrar al carrer ens porta esperança:

entre tots i totes reactivem el Sant Boi que estimem. 

Ens agrada trobar-nos i celebrar la nostra Festa junts

i, per fi, ho podrem tornar a fer.

Això sí, cal respectar les mesures de seguretat. 
 

Durant 5 dies gaudirem de la Festa Major.

Gaudirem d’un munt activitats locals,

de les nostres entitats i del nostre país. 

Deixem-nos portar per la cultura popular, la música

i altres expressions artístiques.

Demostrem que som responsables i que la cultura és segura.

Participem de la Festa Major: perquè la cultura és un motor econòmic 

però sobre tot ens ajuda a sentir-nos millor.

Recuperem-la! Reactivem-nos! 

Som Primavera, som Festa Major!

SOM PRIMAVERA, SOM FESTA MAJOR!
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DIMECRES, 19 DE MAIG
Pregó de Festa Major
Jardins de Can Castells
A les 18 h

Activitat gratuïta: cal reservar (veure pàgina 23 d’aquest programa).

A càrrec de treballadors i treballadores del Parc Sanitari Sant Joan de 
Déu de Sant Boi. En homenatge a tot el personal sanitari de Sant Boi, 
pel seu esforç i dedicació durant la pandèmia de la Covid-19.

Concert de l’Orquestra Selvatana
Jardins de Can Castells
A les 20:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar (veure pàgina 23 d’aquest programa).

La Selvatana és una orquestra amb més de 100 anys d’història,
i el gran clàssic de la nostra Festa Major. 
Ofereix un concert amb cançons clàssiques americanes, de sarsuela, 
sardanes i la nostra música de sempre!
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DIJOUS, 20 DE MAIG
Campionat d’Espanya de Bèisbol Sub-15
Camp Municipal de Beisbol i Softbol Antonio Hervás
Del 20 al 23 de maig. 
Més informació: beisbolsantboi.com

Ofici de Festa Major
Església de Sant Baldiri
A les 12:00 h 

Dia de Festa Major
Jardins Can Castells
A les 10 h i a les 12:30 h
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
El Replà produccions

Musical esbojarrat sobre diferents històries
al voltant de la festa major d’un poble.

Una comèdia familiar perfecte per iniciar la Festa Major!
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El Peix Irisat
Pati de l’Escola Casablanca
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Companyia Tanaka Teatre

Espectacle de teatre i titelles,
per descobrir el fons del mar i el valor de l’amistat.

Adaptació del conte El peix Irisat de Marcus Pfsiter.

Adoro
Pati de l’Escola Ciurana
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Companyia Alta Gama 

Espectacle de clown,
música i acrobàcies,
per passar una bona estona en família. 

DIJOUS, 20 DE MAIG
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DIJOUS, 20 DE MAIG
Concert de Combos de l’Escola de Música La Càpsula
Jardins de Can Castells
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Miniconcerts dels alumnes de l’Escola de Música La Càpsula. 
Tocaran diferents estils de música moderna: jazz, metal,
soul, rock, funk i música disco.

© Marc Trilla

A les 17 h
Combo d’estudis soul/pop, Black combo 
(jazz/latin), Desbandada (rock/blues) i 
Closed Mouth (metal/rock alternatiu).

A les 19:30 h
Hr Combo (rock/pop), Breaker (indie/
rock), Gematria (metal/rock), i Combo Kaos 
(funk/disco).

Roger Mas i Cobla Sant Jordi
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 20:00 h 
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Concert de sardanes del cantautor Roger mas,
acompanyat per una de les cobles més importants del moment:
la Cobla Sant Jordi. 

Destaca la incorporació nous instruments amb nous sons
junt amb els que ja solen acompanyar en Roger Mas.
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DIJOUS, 20 DE MAIG
La Millor nit de la teva vida
Can Massallera
A les 20 h

Preu:
Normal: 13 €
Reduïda: 10 €
Menors 16 anys: 5 €
Venda d’entrades a entrapolis.com

Altres horaris: Divendres, 21 a les 20 h
Dissabte 22 a les 17:30 i a les 20 h

Comèdia molt divertida on 3 personatges
veuen com canvia la seva vida.

D’una banda, el Marc i la Marta.
En Marc és un jove tímid i està enamorat de la Marta.
Aquesta nit serà la millor de la seva vida
perquè acompleix el seu somni: iniciar una relació amb ella. 

D’altra banda tenim a Silvia, una dona madura,
que acaba de convertir-se en vídua rica,
sempre independent i amb les idees clares respecte l’amor i el desig. 

Espectacle no recomanat per a menors de 15 anys. 

Repartiment: (per ordre d’intervenció)
Roger Cantos, Diana Torné i Dolo Beltrán.
Autor: Jordi Silva
Direcció: Miquel Murga
Espai escènic i vestuari: Laura Orri
Disseny il·luminació: Dani Gener
Vídeo: Axè Films.
Disseny Gràfic: Fran Granada
Fotografia: Marina Castells
Fotografia d’escena: Marina Cotanda.
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A l’abordatge!
Jardins de Can Castells
A les 10 i a les 12.30 h 

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa)
Companyia Embroutats

Espectacle familiar de teatre
i clown.
La tripulació del vaixell pirata 
Tempesta Negra busca nous 
grumets valents i valentes
per fer un gran viatge.

Us escolliran a vosaltres
per acompanyar-los
a navegar pel perillós oceà 
Quimera?
Prepareu-vos per l’aventura!
El capità Rovellat us espera.
No feu tard, perquè es posa
molt nerviós!

DIVENDRES, 21 DE MAIG

Matinée de Balls en Línea per 
a la Gent Gran
Camp Municipal de Futbol
Dani Jarque (Ciutat Cooperativa)
A les 10:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Fa temps que no balles,
però segur que segueixes
tenint ritme! 
Vine a ballar en línia a l’aire lliure,
en un entorn segur! 

Absurd
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 10 i a les 12.30 h 

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Companyia Circ Vermut

Espectacle de circ i humor 
esbojarrat per a tota la família.

Dos personatges, una pista 
de circ, bicicletes, crispetes, 
vestuaris, patins, escombres ... 

Zumba per a la Gent Gran
Camp Municipal de Futbol
Casablanca
A les 10:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Posa’t en forma de forma divertida,
i vine a ballar zumba!
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DIVENDRES, 21 DE MAIG
El Gran Odoroff
Pati de l’Escola Ciurana
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Espectacle de màgia i humor amb el gran mag rus Odoroff.
Un xou amb grans efectes visuals únics i humor original.

Un País de Contes
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Espectacle familiar de contes i rondalles populars,
amb cançons i animació.
Un recorregut per terres on es parla català,
a través de contes i cançons.
Durant el viatge ens acompanya una deessa de la mar trista i solitària, 
uns éssers fantàstics petits i entremaliats i uns gegants... formidables!!! 

Concert de combos
de l’Escola de Música Pilar Villanueva
Jardins de Can Castells
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Escola de música Pilar Villanueva

Concert amb actuacions de combo, càmera de guitarres 
i actuacions individuals d’alumnes i professors de l’escola.
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DIVENDRES, 21 DE MAIG

Exposició fotogràfica “Indestructibles”
Inauguració i xerrada
D’Alfons Rodríguez i Xavier Aldekoa 
Biblioteca Jordi Rubió i Balaguer
A les 18:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Exposició fotogràfica sobre la dura vida dels infants a l’Àfrica.
Una reflexió positiva sobre la capacitat de superació i fortalesa 
d’aquests nens i nenes. 

Espectacle de foc
Diables de Casablanca
Pati de l’Escola Montbaig
A les 21 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Espurnes de foc de bèsties i bestioles
ompliran el pati de l’escola Montbaig.
El títol d’aquest espectacle és “Els Set Pecats Capitals:
luxúria, golafreria, avarícia, mandra, ira, enveja i orgull” 

Gala Fest Boi 
Can Massallera
A les 17 h 

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Cerimònia de cloenda i lliurament
de premis del festival de cinema FestBoi.

Teatre Club Elias: TONTA
Cal Ninyo
A les 20 h

Preu: 8 €
Venda d’entrades a entrapolis.com

A TONTA som testimonis
de la confessió de l’Alícia
just després d’un dels fets més 
traumàtics de la seva vida.
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DIVENDRES, 21 DE MAIG
La Millor nit de la teva vida
Can Massallera
A les 20 h
Veure pàgina 8.

Concert DEVA
Jardins de Can Castells
A les 19 i a les 21:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Deva és una cantant d’arrels càntabres i anglocaribenyes.
S’ha convertit en una cantant important de la música urbana,
pel seu carisma personal i musical.
Va començar la seva carrera al YouTube.
Durant els anys del trap es feia dir D’Valentina, 
i al 2019 va recuperar el seu nom real.
El seu darrer àlbum es diu WOMAN
i amb ell ha demostrat la seva maduresa com a jove artista
DEVA és capaç de passar amb facilitat per diferents estils musicals actuals: 
del Drill o Latin al funk orgànic i R’n’B futurista.

Algo de mí.
Tribut a Camilo Sesto
Jardins de Can Castells
A les 18 i a les 20:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Concert dels músics que acompanyaven Camilo Sesto a les seves gires, 
per fer-li un homenatge.
Una nit d’emocions i records!

Direcció musical: Marcos Rasa 
Veu: Raúl Santana
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DIVENDRES, 21 DE MAIG

Concert LAS MIGAS
Pati de l’Escola Ciurana
A les 19 i a les 21:30 h
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa)

Aquest quartet de musica està format per 4 dones
de Catalunya, Andalusia i Extremadura.
Fa més de 15 anys que toquen juntes
i ja són un petit clàssic del flamenc més femení, valent i alegre.
El seu nou disc es diu CUATRO. A la seva música més flamenca
hi han incorporat sons electrònics.
Las Migas uneixen l’art de diferents territoris
per fer una música meravellosa, màgica i oberta al món.
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Concert MISHIMA
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 19 i a les 21:30 h
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa)

Aquesta banda de Barcelona ja fa més de 20 anys que toquen junts.
Per celebrar-ho, al 2019 van publicar el disc Ara i aquí,
un recopilatori dels dos concerts de Nadal que van oferir
a la Sala Apolo de Barcelona al desembre de 2018.

Tocaran les cançons d’aquest disc,
cançons que “parlen del declivi de l’home públic,
aquell que trucava a casa, recollia les fotos i pagava la multa.
Però que mantenia la set tota la vida;
cançons que ens ensenyen que tot és ordre i aventura,
que no existeix l’amor feliç i que l’ànsia cura...”

DIVENDRES, 21 DE MAIG
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DISSABTE, 22 DE MAIG
Una carretada de contes!
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 10 i a les 12.30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Companyia Guilla Teatre

Recull de contes teatralitzats. 
Dos personatges estranys i curiosos, acompanyats d’un carro de fusta
ens explicaran contes i històries que han recollit al llarg dels anys. 
Són dos trobadors!
Obriu els ulls i pareu bé les orelles!

Concert Maria Martí
Pati de l’Escola Casablanca
A les 12 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Concert de la cantant i pianista santboiana Maria Martí
acompanyada del Jacob Carrasco (guitarra),
Jesus Salas (bateria) i el Victor Sanchez (contrabaix)
la seva música combina estils com el jazz i el soul
amb el seu toc tan personal i afinat.

Cabaret Santboià
Pati de l’Escola Ciurana
A les 12 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Paròdia de les activitats de l’any que ens hem perdut
a causa de la Covid19: Cap d’Any, la Puríssima, el Carnaboi,
la Carxofada, la Festa Major i l’Altaveu. 

Artistes que participen en el Cabaret

Actor direcció i creació: Josep Sàbat (Nano)
Rafael Gálvez, Álex Grueso, Alejandro Saiz, Candela Moreno,
Carlos Fernández, Carles Rosell, Francisco Qubalalé, Raquel Granados,
Míriam Lara, Alba Fernández, Maria Simón, Anna Maria, Ángel Miralles,
Sara Herrera, Luisa Huidobro, Jordi Dragón
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DISSABTE, 22 DE MAIG
Daltabaix 2021
Jardins de Can Castells
i Plaça Gaietà Mestres
A les 11 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Escola Municipal de Música “Blai Net”

Com cada any per Festa Major, els alumnes de professors
de l’Escola Municipal de Música “Blai Net”
ofereixen un concert de grups instrumentals i corals.
Una bona ocasió per conèixer aquests petits i grans artistes!

Vermut Solidari
Jardins de Can Castells 
A les 12 h

Preu 5 €
Venda d’entrades a entrapolis.com.
Fundació Kassumay

Vermut solidari per recaptar fons per als projectes solidaris
de la Fundació Kassumay. 
Gaudeix del dissabte de Festa Major amb música en directe,
per una bona causa!.

Balls Geganters de Festa Major
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 17 i a les 18:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Ball de gegants amb la música de la Rajol’s band
i de les colles de grallers.

Hi participen:
•	 Colla de Gegants de Sant Boi: el Baldiri, la Ramona i la Laieta
•	 Colla de Geganters i Grallers de Casablanca: el Manuel i la Blanca
•	 Agrupació Cultural folklòrica de Sant Feliu: el Jordi, la Montserrat,
	 el Llorenç, la Laia, el Banyetes i la Rebanyuda
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DISSABTE, 22 DE MAIG
Màgia: The Postcard
Pati de l’Escola Casablanca
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Espectacle de màgia amb un carter molt especial.
Diuen que és l’únic que ha repartit cartes
en més de 20 països dels 5 continents.

Però avui, s’adona que té un paquet sense adreça.
No sap per a qui és. Què hauria de fer?
Ajudem-lo a trobar el destinatari! 

La Millor nit de la teva vida
Can Massallera
A les 17:30 i a les 20 h

veure pàgina 8

V Sant Boi es Mou 2021(SBEM)
Jardins de Can Castells
A les 17 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Jove Companyia de Dansa de Sant Boi

Festival de Dansa creat per la Jove Companyia
de Dansa de Sant Boi idirigit per Loida Grau.
L’objectiu és donar a conèixer les arts escèniques
i acostar-la a la ciutadania amb les propostes actuals.
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DISSABTE, 22 DE MAIG

Concert: 31 FAM
Pati de l’Escola Ciurana
A les 19 i a les 21:30 h
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa)

El grup musical 31 FAM és un dels referents de la música urbana
de Catalunya. Està format per 6 membres: Kid Pi, Koalekay, Lil Didi,
Joey C, AAA, i Bandam.

La banda barreja estils com el Trap, Dancehall, Funky i R&B,
i canten en català, castellà i anglès.

En Ximpa a la Selva
Pati de l’Escola Ciurana
A les 17 h
Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
Organitza: Ajuntament de Sant Boi
A càrrec de la Companyia Sinilos Teatre

En Ximpa és un mico entremaliat 
que entre saltirons i tombarelles 
descobreix els secrets de la selva , una girafa, una zebra, un rinoceront ... 
Sinilos Teatre ens presenta un espectacle de titelles pensat
per la canalla més petita de la casa.
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DISSABTE, 22 DE MAIG

Concert: Maruja Limón
Pati de l’Escola Casablanca
A les 19 i a les 21:30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Grup musical format per cinc dones,
amb un estil musical que barreja flamenc, pop i ritmes llatins. 

El seu darrer disc es titula Ante mí (2019)
amb cançons que parlen de situacions
invisibles de la societat.
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Espectacle de Foc a càrrec
del Diables de Sant Boi i
Diabòlics Músics
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 21 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Tornen les espurnes i l’olor a pólvora,
en un correfoc diferent: hi haurà foc i espectacle
però sense córrer pels carrers.
Els espectadors estaran asseguts.
Es mantindrà la mateixa emoció de veure els malabars
i les espurnes en les nits de Festa Major
al ritme que marca la percussió.
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DIUMENGE, 23 DE MAIG
El Pot Petit en concert!
Pati de l’Escola Casablanca
A les 10 i a les 12.30 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Concert per públic familiar amb nou músics, titelles i teatre.

A la Jana, a en Pau i a la Melmelada Band
els encanta explorar i viure aventures.
Aquestes aventures de dins el Pot Petit
les han convertit en cançons i ara les volen compartir amb tots vosaltres. 
Nous personatges, vells coneguts i molta música.

Trobada de Puntaires
i concert folk amb els Elements
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A partir de les 10 h
Concert a les 12 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Trobada de puntaires de tota la ciutat.
L’organitza el col·lectiu de Puntaires de Sant Boi,
que engloba diverses entitats dels diferents barris.

El grup folk Els Elements amenitzarà la Trobada
amb un repertori vuitcentista, de ball folk europeu i català.
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Concert: Auroora
Jardins de Can Castells
A les 12 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Concert del grup d’indie folk format pel guitarrista santboià Javier Moreno 
i Clàudia Aurora, d’Oporto, establerta a Sant Boi.
Van començar amb fados però ara busquen un so diferent,
amb instruments com la bateria i guitarres elèctriques,
amb un estil vocal suau i intimista.

DIUMENGE, 23 DE MAIG

Concert: Toni Solà i Jay Wallis quintet
Pati de l’Escola Ciurana
A les 12 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Concert del cantant Jay Wallys, acompanyat pel saxofonista santboià
Toni Solà i altres músics que formen aquesta Swingin’ Band.

Oferiran un repertori molt ampli amb temes dels Fats Waller,
Louis Armstrong, Duke Ellington, Nat King Cole o Mel Torme.

En espectacle molt amè i per a tothom,
que fa un recorregut per la millor música swing.

BETSA L’ESTUDI 
Jardins de Can Castells
A les 18 h

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).
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DIUMENGE, 23 DE MAIG

Festival Flamenc
Pati de l’Escola Antoni Gaudí
A les 17 i a les 19:30 h.

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

Hi participen els quadres flamencs de les Casa de Cadis, 
Casa de Granada i Casa de Sevilla.

Concert “desconfinat”
de la Coral Renaixença
Can Massallera
A les 19:00 h.

Activitat gratuïta: cal reservar
(veure pàgina 23 d’aquest programa).

En aquest concert, la Coral Renaixença ens mostrarà
que el virus no ha pogut apagar les seves veus.
Un concert amb música de casa nostra per sentir-nos a lloc segur, 
música de Mozart per donar tranquil·litat a l’esperit,
música pop rock per donar energia a les ànimes
i música de pel·lícula per evadir-nos amb la imaginació.
Hi anireu?
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INFORMACIÓ GENERAL
On puc comprar o reservar les entrades 
gratuïtes?

Per internet:
•	 www.agendasb.info
•	 www.entrapolis.com

De forma presencial:
•	 Als Casals de Barri

Si us plau, reserva només les entrades 
que utilitzaràs.

Quines són les mesures de seguretat?
•	 Cal arribar a l’activitat 30 minuts 	
	 abans de començar. 

Accessos:
 -	 Jardins de Can Castells, per carrer 	
	 de l’Ebre.
-	 Pati de l’Escola Antoni Gaudí,
	 per carrer de Salvador Allende
-	 Pati de l’Escola Casablanca,
	 per carrer de Coín
-	 Pati de l’Escola Ciurana, per carrer 	
	 de Frederic Mompou
-	 Pati de l’Escola Montbaig,
	 per Avinguda d’Aragó.

•	 Està prohibit accedir als recintes si:

o	 Estàs diagnosticat de Covid19
o	 Tens símptomes compatibles
	 amb la malaltia
o	 Estàs en quarantena
o	 Estàs esperant el resultat de prova

•	 Està prohibit accedir als recintes 	
	 amb beguda ni menjar. 

•	 Els espais tenen poca ombra. 		
	 Protegiu-vos del sol.

Poden sorgir noves restriccions o mesures 
de seguretat.

Per rebre informació, consulta els canals 
de comunicació municipal.

FESTA MAJOR ACCESSIBLE

•	 Els espais on es realitzen les activitats són 
accessible i tenen lavabos accessibles.

•	 Hi poden entrar els gossos pigall. 

•	 Can Massallera disposa de reserva 
d’espai per a persones amb mobilitat 
reduïda.

•	 A la resta d’espais, és suficient amb fer 
la reserva prèvia.

•	 Les persones menors d’edat amb 
discapacitat tenen accés prioritari

       als espectacles familiars.
       Han d’acreditar la discapacitat.

•	 Aparcament a prop dels espais reservat 
per a persones amb mobilitat reduïda.

       Han d’acreditar-ho amb la targeta visible 	
       al cotxe.

•	 Can Massallera disposa de bucle 
magnètic

•	 El Pregó de Festa Major es farà també 
amb intèrpret de llengua de signes.

•	 Programa de Festa Major en versió 
Lectura Fàcil al web municipal

www.santboi.cat/festamajor
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